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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №34
от заседание на ПК по Образование, култура, наука и културно многообразие 

проведено на 26.01.2021г. от 10:00 часа

Днес, 26.01.2021г. се проведе заседание на Постоянната комисия по Образование, 
култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК ОКНКМ.
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 12 общински 
съветници поради което заседанието може да бъде проведено. Списъкът на 
присъстващите членове на комисията е приложен към протокола - Приложение № 1.

Малина Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието, като го подложи 
на гласуване.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12
Против няма

Въздържали се няма

Комисията подкрепи проекта за дневен ред с 12 гласа “за”.

По т. 1 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-ВК66-639/21.01.2021 относно: Приемане на отчет за изпълнение 
на Оперативна работна програма на Столичен общински съвет за 2020 г. и приемане на 
Оперативна работна програма на Столичен общински съвет за 2021 г. с вносител Елен 
Герджиков - председател на СОС.

Г-жа М. Едрева отбеляза, че това е индикативна програма и отворен процес, които се 
актуализира. Предлага се промяна на част на Наредбата за гласуване за почетни 
граждани и отличия

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като прави следното 
изменение в Приложение 2, стр. 13, т. 8., в графа 5 и 6

„Срокът за изготвяне и разглеждане на доклада за приемане на Наредба за изменение и 
допълнение на Наредбата за символиката и отличията на СО да се чете „м. март 2021“.



Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 9

Против няма

Въздържали се 3

Гласуване
М. Едрева - за
Б. Бориславов - за
Антов - х
А. Кръстева - въздържала се
Койчев - за
Калановски - за
Стефанова - за
Вучев - за
Стаматов -за
Виделов- въздържал се
К Паргов - въздържал се
М Паргов - за
С Колев - за

По т. 2 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-ВК66-322/12.01.2021 относно: Приемане на Наредба за изменение 
и допълнение на Наредбата за определяне и администриране на местни такси и цени на 
услугите, предоставяни от Столична община, приета с Решение № 894 по Протокол № 
93 от 23.11.2006 г. с вносители доц. д-р Тодор Чобанов - зам.-кмет на Столична община 
и Дончо Барбалов - зам.-кмет на Столична община

Д-р Т. Чобанов обясни, че това е политика за обхващане на деца в предуч. образование, 
което е прави чрез придържане към закона за предучилищно и учил, образование.
В теущия период следващата стъпка от реформата за Столична община е преминаване 
към обхващане на 4г деца в периода 2023 - 2024 г. Идеята е максимално намаляване 
тежестта на родителите и освобождаване на определени категории деца от каквато и да 
е била такса, като за деца с трайно намалена трудоспособност, такива на загинали 
родители и др.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против няма

Въздържали се няма



По т. 3 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА20-ВК08-4807-[10]/09.12.2020 относно: Учредяване безвъзмездно 
право на ползване на Народно читалище "Кибер читалище - 2019", за срок от 10 години, 
върху част от самостоятелен обект с идентификатор^8134.1106.17.1.51 по КККР, с адрес 
гр. София, район "Красна поляна", ул. "Найчо Цанов" № 209, бл. 64, ет. 1, за читалищни 
нужди с вносител Иван Чакъров - кмет на район „Красна поляна“

Г-н Ив. Чакъров представи отново дейността, като добави, че е представена исканата 
информация. Присъстват председателя и секретаря на читалището.

Г-жа Христова - секретар на читалището благодари за възможността да се включи. 
Представена е документацията за работата на читалище от нов тип, което включва 
дейностите на нормално читалище съчетани с новите технологии. Създаване на модерна 
общност за младите, дигитална библиотека с възможност за разпространение на книги. 
Създаване на полезни места за работа с интернет.

Г-н М. Паргов харесва инициативата, но ще се въздържи от подкрепа предвид малкото 
информация за дейността.

Г-н С. Колев има притеснения защото сайта не отговаря на името. Сигурен е в е добрите 
намерения но няма конкретна обосновка. Ще се въздържи от подкрепа.

Г-жа Христова се съгласи с изказванията, но липсата на пространство пречи на 
развиване на дейността. Няма как да се направи виртуално читалище.

Г-н М. Паргов разбира положението, но има редица НПО, които нямат пространство а 
развиват дейността си. Те за свършили огромна работа и продължават да работят без да 
имат подкрепа от СО.

Г-н К. Паргов ще се въздържи от гласуване, въпреки мнението, че читалищата се 
поддържат от държавата.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 
Комисията не подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито.

Общо гласували:
в т.ч.:

12

За 6

Против 4

Въздържали се 2



Председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

-Изготвил: _____ _____
Костанца Иванова
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Борислав Бориславов


